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Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig 

 

 

 

 

Afwezig 

 

Extra aanwezig 

 

22 oktober 2019 

19.30 uur 

Het Strand, gemeentehuis Schagen 

Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink t/m 20.30 uur (CDA), J.Th. 

Kröger (JESS), J. van de Beek (VVD), W.P. Rijnders (SP), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), 

F. Teerink (DS), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), mevrouw M.A. Leijen (plv PvdA), L.A.J. Riteco 

(GroenLinks), F.N.J. Jansen (D66), J. Schrijver (PvdA), G.E.P. Meijer (aankomend griffier), 

mevrouw M. Teijema (verslaglegging)  

 

 

I.L. Kroon (VVD), J. Luten (Noordkop Centraal) 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

Mededelingen voorzitter: 

- Naar aanleiding van de motie m.b.t. cannabis wordt er een klankbordgroep. Hierin 

nemen deel: mevrouw De Nijs, De heer Dignum, de heer Jansen en mevrouw Van 

Wijk. Mevrouw Bredewold sluit zich ook aan bij deze groep. De heer Schrijver vraagt 

na of de heer De Nijs ook gaat deelnemen. 

- De raadsrapporteurs zijn vooraf geïnformeerd over ontwikkelingen bij de 

Omgevingsdienst. Binnenkort is er een gesprek tussen de gemeente en de 

Omgevingsdienst. Een en ander zal worden afgestemd met de raadsrapporteurs. 

  

Mededelingen griffier: 

- De concept besluitenlijst van B&W wordt altijd verzonden naar de fractievoorzitters. 

Het kan gaan voorkomen dat bij onderwerpen een “embargo” komt te staan. Dit 

heeft te maken met het feit dat betrokkenen nog moeten worden geïnformeerd. 

- De app voor het inzien van de loonstroken werkt naar tevredenheid. De mail 

hierover zal nogmaals worden verzonden voor de raadsleden die de app nog niet 

hebben gedownload. 

- Bij de Oordeelsvormende vergadering kwamen vragen voor de rondvraag binnen 

welke niet actueel en spoedeisend waren. De vraag is hoe hier mee moet worden 

omgegaan. Afgesproken dit mee te nemen bij de evaluatie van het 

vergadersysteem. 

- Terugkoppeling vanuit de auditcommissie: De gemeentesecretaris en de 

Rekenkamercommissie hebben afgesproken om het onderzoek Woningbouw pas 

begin volgend jaar te starten i.v.m. de werkdruk op de afdeling. Tevens afgesproken 

de onderzoeken te beperken tot maximaal 2 per jaar. 

- Vorig presidium is gesproken over de Denneweg. Hierover is nu een Wob-verzoek 

ontvangen. Dit verzoek zal worden afgehandeld. 

 

 Mededelingen Rekenkamercommissie: 

Er is een informatiebrief met de laatste stand van zaken van alle lopende en komende 

onderzoeken verzonden. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 9 september 2019 

Mevrouw Bredewold merkt t.a.v. blz. 3, agendapunt “Verordening rechtspositie raads- en 

commissieleden (steunfractieleden)  Schagen 2019” dat zij meer vragen had over de 

was/wordt bijlage. Hierover zal ze contact opnemen met de griffie. 

 

Besluitenlijst Presidium 
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De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

5. Openstaande toezeggingen 

 De openstaande toezeggingen worden doorgenomen. De lijst wordt bijgewerkt. 

  

6. Opstellen conceptagenda raad d.d. 5 november 2019 

De agenda wordt doorgenomen. 

 

Het volgende wordt afgesproken: 

- Het stuk over de toeristenbelasting wordt als bijlage bij het voorstel over de begroting 

gevoegd en dus als separaat agendapunt verwijderd. 

- Eerst komen de Algemene Beschouwingen aan de orde, daarna pas de 

belastingverordeningen. 

- In de 1e termijn worden de amendementen/moties aangekondigd. Dit is in het 

praatje van 3-5 minuten per fractie om kort de algemene beschouwingen toe te 

lichten. 

- De griffier zal de tijd mee laten lopen. 

- Tijdens de begrotingsvergadering worden er geen moties vreemd aan de orde van 

de dag ingediend. Deze worden geagendeerd voor de raad van 12 november 

2019. 

- Gesproken wordt vanachter het katheder vandaan. 

- In de 2e termijn vindt het debat plaats. De voorzitter zal dan geen sprekers 

aankondigen. Wel zal zij de tijd in de gaten houden om te komen tot besluitvorming. 

- Zoveel mogelijk wordt geprobeerd de technische vragen voor de vergadering 

schriftelijk te beantwoorden. 

- Vorig jaar is er door de portefeuillehouders niet gereageerd op de algemene 

beschouwingen. Dat zal dit jaar wel gebeuren. Het liefst schriftelijk. 

 

Opstellen conceptagenda raad d.d. 12 november 2019 

De agenda wordt doorgenomen en waar nodig aangepast. 

 

7. Evaluatie raadsvergadering d.d. 24 september 2019, Oordeelsvormende vergadering 

d.d. 15 oktober en Beeldvormende vergadering d.d. 16 september (Lagedijk en 

Omgevingsvisie), 30 september (Schagen Marktstad) en 7 oktober (Grondstoffenplan), 16 

oktober (Begroting) 

  Raad 24 september: 

- Eerste keer in vernieuwde raadszaal met nieuwe geluidsinstallatie. 

- Aandacht wordt gevraagd voor het netjes reageren op elkaar. 

- Motie van het CDA m.b.t. de woonvisie was op het laatste moment van de agenda 

gehaald. Dit had duidelijker gecommuniceerd moeten worden om verwarring te 

voorkomen. 

 

Oordeelsvormende vergadering 15 oktober: 

- Letten op de tijd bij het inspreken. Dit was te lang en niet conform de afspraken 

(komen met nieuwe feiten). 

- Letten op het te snel afkappen van raadsleden. 

- Techniek werkte goed. Debat vanaf verschillende spreekgestoelte positief ervaren. 

- Avond was te lang, hierdoor aan het eind te gehaast. Agendacommissie gaat nog 

beter kijken naar de tijden die nodig zijn voor behandeling van agendapunten. Nu 

een verkeerde inschatting gemaakt bij bijvoorbeeld de evaluatie van de 3D’s. Dit 

punt is helemaal voorbereid in de klankbordgroep en toch kwamen er nog veel 

vragen. 

 

Beeldvormende vergadering 16 september Lagedijk: 

 Dit was een goede en informatieve avond. 

 

Beeldvormende vergadering 30 september Schagen Marktstad: 

- Het doel van de avond was niet duidelijk. 

- Er kwamen geen nieuwe zaken naar voren toe. 

- Ging alleen over de kern Schagen. 

- Avond die georganiseerd was door de Rabobank over dit onderwerp was 

inspirerender.  

 

Beeldvormende vergadering 7 oktober grondstoffenplan: 

Dit was een goede en informatieve avond. 
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Beeldvormende vergadering 16 oktober Begroting: 

- Een goed voorbereide avond. 

- Jammer dat er slechts gelegenheid was om naar 2 onderwerpen toe te gaan. 

 

RRN 17 oktober presentatie Omgevingsdienst: 

- Presentatie was redelijk bedroevend. Er zijn mensen weggelopen. 

- Onderwerp “stikstof” is niet inhoudelijk behandeld. 

- Wel een goede opkomst gelet op het tijdstip 

- Was een PR-show 

- Mevrouw Bredewold neemt opmerkingen mee naar de agendacommissie. 

 

8. Motie Stimulering politieke participatie jongeren 

De heer Meijer geeft aan dat er een stagiaire communicatie bij de gemeente werkzaam 

is die graag haar afstudeeropdracht in deze richting wil doen. Een mooie gelegenheid 

om een en ander te combineren. Afgesproken wordt dat deelnemen in de werkgroep: 

de heer Kroon, de heer De Nijs, de heer Dignum, mevrouw De Nijs of de heer Broersen en 

de heer Ismael. 

 

9. Werkwijze nieuwe raadszaal (incl. indeling) 

 De heer Jansen en Riteco gaan van plek in de raadszaal ruilen. 

 

 Afgesproken wordt ook bij de Oordeelsvormende vergaderingen bij debatstukken 

gebruik te maken van de spreekgestoelten.  

 Het beeld van de nieuwe installatie is heel duidelijk en scherp. Alles komt goed in beeld. 

 

 De heer Luten vraagt of de gemeente ook gaat zorgen dat de uitzendingen van de 

vergaderingen ondertiteld gaan worden. De heer Meijer legt uit dat deze ondertiteling er 

inderdaad gaat komen. Dit gebeurd achteraf. Er is alleen bij het terugkijken van 

vergaderingen ondertiteling. 

 

10. Rondvraag 

- De heer Teerink verzoekt de raadsrapportage Schagen GR OD NHN te agenderen 

voor de volgende oordeelsvormende vergadering. 

- De heer Meijer geeft aan dat over de werkgeversvereniging bij de GR 

Omgevingsdienst een raadsinformatiememo zal komen. Verder wil de 

Omgevingsdienst met tussentijdse begrotingswijzigingen komen. Echter is dit tegen 

de afspraak. Hierover zal worden gecommuniceerd. 

- De heer Jansen deelt mee dat mevrouw Kalff is gestopt met de politiek. 

- De heer Van de Beek merkt op dat Schagen negatief in het nieuws is gekomen 

door een actie van oud-leerlingen gericht tegen een docent. 

- De heer Luten vraagt zich af waarom al 2 jaar lang de declaraties van wethouders 

niet meer worden bijgehouden. De voorzitter legt uit dat niet alle wethouders 

declareren en dat die van haar zelf met terugwerkende kracht op de website is 

geplaatst. 

 

 

11.  Sluiting 

 

  

Griffier,                                           De voorzitter, 

 

 

De heer G.E.P. Meijer                       Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 

 


